
PROTOKÓŁ Nr IV/15
z IV posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 30 stycznia 2015 roku.

Sesja  Rady  Gminy  Mielnik  rozpoczęła  się  w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Gminy
Mielnik ul. Piaskowa 38 o godz. 900, zakończyła się o godz. 1315

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia  IV  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  Przewodniczący  Rady  Pan
Krzysztof Nikitorowicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Sekretarz Gminy w imieniu Wójta Gminy wniósł o zmianę porządku obrad, polegającą
na wycofaniu trzech projektów uchwał:

1) w  sprawie  przyjęcia  programu  polityki  zdrowotnej  na  rok  2015  pn.”Program
szczepienia  profilaktycznego  przeciwko  grypie  osób  po  65  roku  życia  w  Gminie
Mielnik”.

2) w sprawie przyjęcia wieloletniego programu polityki zdrowotnej na lata 2015-2020
pn.”Program  profilaktycznych  szczepień  przeciwko  pneumokokom  dzieci
zamieszkałych na terenie Gminy Mielnik na lata 2015-2020”.

3) w sprawie przyjęcia wieloletniego programu polityki zdrowotnej na lata 2015-2020
pn. “ Program profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) w Gminie
Mielnik na lata 2015-2020”,

i uzupełnieniu porządku obrad o punkt „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
bezprzetargowe oddanie  w dzierżawę nieruchomości  gruntowych na okres  powyżej  trzech
lat.”
Wyjaśnił,  że  powodem wycofania  uchwał  dotyczących programów zdrowotnych jest  brak
opinii  Agencji  Technologii  Medycznych  i  Taryfikacji.  Brak  opinii  nie  pozwala  na
procedowanie nad projektami tych uchwał.

Pan Przewodniczący Rady przedstawił zmieniony porządek obrad IV sesji Rady Gminy:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mielnik na rok 2015.
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy
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Mielnik na lata 2015-2025.
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej.
9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  “Programu  budowy  i  finansowania

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Mielnik na lata 2015-2020”.
10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargowe  oddanie  w

dzierżawę nieruchomości gruntowych na okres powyżej trzech lat.
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany reprezentacji Gminy Mielnik w Stowarzyszeniu

“Lokalna Grupa Działania – Tygiel Doliny Bugu”.
12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  odwołania  reprezentanta  Gminy  Mielnik  w

Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej.
13. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Mielnik na 2015r.
14. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mielnik na rok 2015.
15. Przedstawienie planów pracy Komisji Rady Gminy Mielnik na rok 2015.
16. Odpowiedź na interpelacje i zapytania radnych.
17. Wolne wnioski.
18. Zakończenie obrad. 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, uchwaliła porządek obrad IV 
sesji Rady Gminy.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z III sesji Rady Gminy nie został jeszcze
sporządzony i zostanie przedłożony radnym na następnej sesji Rady.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy między sesjami:

1) Poinformował, że jest w trakcie zapoznawania się z pracą UG i jednostek podległych.
W celu usprawnienia pracy Urzędu Pan Wójt zamierza utworzyć na bazie istniejących
samodzielnych stanowisk referat rozwoju gospodarczego. O szczegółach tych spraw
Pan Wójt poinformuje na sesji w marcu br.

2) Została  oddana do użytku kanalizacja  w Osłowie,  jej  wykonawca,  ze  względu  na
nieterminowość,  poniósł  wysoką  karę  finansową  (ok.  238  tys.zł.).  Kanalizacja  w
Mielniu – uchylone są wszystkie decyzje budowlane wydane przed przystąpieniem do
kanalizacje  i  wprowadzane  są  decyzje  akceptujące  stan  faktyczny.  Wiąże  się  to  z
dodatkowymi kosztami, trzeba na całość zadania wykonać zamienną dokumentację.
Przy  bardzo  optymistycznej  wersji  z  końcem lutego  może  ruszyć  dalsza  budowa
kanalizacji. Gdyby tak się stało, to jest nadzieja, że do końca 2015 roku kanalizacja
zostanie zakończona. Szczegółowe pytania w sprawie kanalizacji należy kierować do
Pana Dariusza Romaniuka.

3) Na kładkę w Niemirowie (projekt) gmina poniesie koszt w wysokości 450 tys.938 zł.
Podjęliśmy starania mające na celu odzyskanie przynajmniej części tych pieniędzy (80
%), w tej sprawie prowadzimy rozmowy z przedstawicielami  Europejskiego Szlaku
Rowerowego EuroVelo, którzy są zainteresowani budową kładki. W trakcie zebrania
wiejskiego w Niemirowie będziemy rozmawiać z mieszkańcami na ten temat. 

4) W sprawie funkcjonowania Ośrodka Zdrowia w Mielniku prowadzone były rozmowy
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w  Starostwie  Powiatowym  w  Siemiatyczach.  Pan  Dyrektor  ZOZ  przedstawił
kalkulację  dotyczącą  Ośrodka  Zdrowia  w  Mielniku  z  której  wynikało,  że  koszt
funkcjonowania wynosi 100 tys.zł.  Wcześniej  była sporządzona inna kalkulacja, ze
znacznie  mniejszymi  kosztami.  W kalkulacji  wykazano np.  4  pielęgniarki  szkolne,
gdzie w rzeczywistości w ogóle nie mamy szkolnych pielęgniarek. Pan Dyrektor ZOZ
twierdzi, że Ośrodek Zdrowia w Mielniku jest dla niego kulą u nogi, co odbija się na
pacjentach siemiatyckiego szpitala. Rozważamy różne warianty funkcjonowania GOZ,
między  innymi  przejęcie  przez  gminę  lub  też  przekazanie  Ośrodka  firmie,  która
zajmuje się służbą zdrowia. Firma ta deklaruje utrzymanie etatu Pani dr. Borowskiej,
dołożeniem etatu jeszcze jednego lekarza i przejęciem budynku po straży granicznej,
który już od kilku lat niszczeje. 

5) Trwa  zastój  związany  ze  sporządzeniem  planu  zagospodarowania  przestrzennego.
Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej nie określił jeszcze terenów zalewowych. Jest
nadzieja, że do końca lutego br. sprawa ta zostanie uregulowana. Sporządzenie planu
zagospodarowania przestrzennego jest dla gminy bardzo ważną sprawą. Wystąpiliśmy
do Marszałka Województwa o przeanalizowanie sprawy dot. 100 metrowej odległości
od  wszelkich  akwenów  wodnych.  W  tej  sprawie,  w  porównaniu  do  innych
województw, są u nas bardzo duże obostrzenia.

6) W terminie od 9 lutego do 27 lutego br. na terenie gminy przeprowadzone zostaną
zebrania  wiejskie,  mające  na  celu  wybór  sołtysów  i  rad  sołeckich.  Pan  Wójt
podziękował sołtysom obecnej kadencji za ich dotychczasową pracę.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informacje Pana Wójta o pracy między sesjami.

Do punktu 5.

Interpelacja nr 1/15 Pana Piotra Szpakowskiego
1. Naprawa schodów Góra Prowały.
2. Wykupienie  od  Gminnej  Spółdzielni  działki  przy  świetlicy  w  Moszczenie

Królewskiej.
(w zał. na str.............prot.)

Interpelacja nr 2/15 Pani Olgi Pogrebniak.
Wnoszę o poprawę drogi w Radziwiłłówce w kierunku Nurca a mianowicie o załatanie dziury
około 400 m. od drogi wojewódzkiej.

(w zał. na str.............prot.)

Interpelacja nr 3/15 Pana Sławomira Leoniuka
1. Naprawa drogi z Adamowa do Mielnika.
2. Ogrzewanie świetlicy w Mętnej a mianowicie zamiast ogrzewania gazowego założyć

klimatyzację.
(w zał. na str.............prot.)

Zapytanie Pana Pawła Pury
Pan  radny  zapytał  o  budowę  Chaty  Edukacji  Przyrodniczej  w  Maćkowiczach  –  budowa
została  wstrzymana,  zniknęły również tablica i  baner  informacyjny.  Jakie  są dalsze plany
budowy  tej  inwestycji?  Kiedy  zostanie  wznowiony  II  etap  prac?  Czy  projekt  budowy
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pozostanie ten sam a jeśli nie, to jakich zmian możemy się spodziewać? Dlaczego drewno,
którego użyto do ogrodzenia placu, nie zostało zabezpieczone.

Zapytanie Pana Mateusza Bukrewicza
1. Na  jakim  etapie  jest  gmina  w  sprawie  „Słonecznych  Dachów  Mielnika”?  Kiedy

możemy liczyć na instalacje u mieszkańców?
2. Co dalej z kładką w Niemirowie – jaka jest finalna kwota tej inwestycji?
3. Czy  Marszałek  Województwa  wyrazi  zgodę  na  przesunięcie  terminu  rozliczenia

kanalizacji w Mielniku? Czy jest to termin nieprzesuwalny?

Zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Czy zostanie wykonane brakujące oświetlenie uliczne w Homotach? Temat ten był zgłaszany
w poprzedniej kadencji.

Zapytanie Pani Barbary Dekarz
1. Firma wożąca trociny rozbiła drogę dojazdową z Wilanowa do Stołbc i z Wilanowa na

Werpol. Kto będzie odpowiedzialny za naprawę tej drogi – czy ta firma, czy gmina się
tym zajmie?

2. Należy dokonać naprawy przystanku w Wilanowie, przystanek został naruszony przy
wymianie kostki.

Zapytanie Pana Krzysztofa Nikitorowicza
1. Czy  jest  możliwe  aby  mieszkaniec  z  poza  terenu  Gminy  Mielnik  mógł  jeszcze

uczestniczyć  w  projekcie  „Słoneczne  dachy  Mielnika”?  Czy  taką  osobę  można
jeszcze   dopisać  w  ogóle,  lub  czy  jest  dopuszczalna  sytuacja  w  której  ktoś  z
mieszkańców rezygnuje, a na to miejsce wchodzi inna osoba nie koniecznie z terenu
naszej  gminy,  ale  posiadająca tutaj  dom letniskowy? Jakie będą dla  mieszkańców
koszty związane z instalacją?

2. Jak wynika z SIWZ dotyczącej  wykonania dokumentacji  projektowej  przebudowy
odcinka ulicy Białej w Mielniku w skład zamawianej dokumentacji projektowej, w
koszt wykonawcy wchodziły między innymi wszystkie niezbędne pozwolenia, w tym
pozwolenie na budowę które miano uzyskać do dnia  30 września 2013r. We wrześniu
ubiegłego  roku  Gmina  Mielnik  złożyła  wniosek  na  dofinansowanie  tej  ulicy  w
ramach  projektu tzw. schetynówek, gdzie modernizacji i budowie miał podlegać 516
metrowy odcinek tej  drogi za kwotę 2 253 566 zł,  z  czego połowę kosztów czyli
1 126 783  zł  miał  pokryć  Urząd  Wojewódzki.  Okazało  się,  że  nasz  wniosek  nie
przeszedł nawet podstawowej oceny formalnej z uwagi właśnie na brak pozwolenia
na  budowę  tejże  drogi.  W  jakim  celu  składano  do  Urzędu  Wojewódzkiego
niekompletny  wniosek?  Dlaczego  tak  się  stało  i  czy  ktoś  ponosi  za  to
odpowiedzialność? Czy już jest to pozwolenie na budowę?

3. W październiku 2014r.  Gmina Mielnik złożyła  do LGD „Tygiel  Doliny Bugu” w
zakresie małych projektów, wniosek o dofinansowanie pod nazwą „Kronika Gminy
Mielnik”.  Projekt  ten  ma  na  celu  zbudowanie  i  wzmocnienie  poczucia  więzi  z
miejscem zamieszkania  oraz  wzbudzenie  poczucia  dumy lokalnej  u  mieszkańców
gminy poprzez  publikację  „Kronika  Gminy Mielnik”.  Koszty kwalifikowane  tego
projektu wyniosły 90 854 zł, a przyznane dofinansowanie wyniosło 50 000 zł. W tej
kronice miało się znaleźć około 1000 zdjęć, nowszych, starszych i całkiem starych
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dotyczących naszej Ziemi Mielnickiej oraz jej mieszkańców, które to zdjęcia zostały
przekazane w dobrej wierze do celów tej publikacji. W ramach tego projektu miało
zostać wykonanych 566 egzemplarzy, dwutomowych zestawów po 400 stron każdy,
tejże  Kroniki  Gminy  Mielnik,  w  tym  1000  zdjęć  i  ich  opisem.  Wykonawcę
zamówienia wyłoniono 7 listopada 2014r., a termin zakończenia realizacji zadania to
koniec  stycznia  2015r.  Moje  pytanie  brzmi:  Na  jakim etapie  jest  realizacja  tego
projektu?

(w zał. na str.............prot.)

Zapytanie Pana Kamila Zalewskiego
Pan radny zapytał o sprawę budowy garażu na samochód OSP w Tokarach.

Zapytanie Pana Andrzeja Wierzby
Jakie są możliwości wymuszenia na zakładach kredowych w Mielniku wybudowania przy
wyjazdach z zakładów i kopalni basenów. Ulica Biała jest zanieczyszczana kredą, sytuacja
taka trwa od lat.

Zapytanie Pana Henryka Symonowicza
Pan radny zapytał kiedy będzie przeprowadzony audyt w Gminnym Ośrodku Kultury, Sportu
i Rekreacji w Mielniku. Mieszkańcy gminy pytają o tę sprawę.

Do punktu 6.

Pan Przewodniczący Rady przedstawił procedurę uchwalania budżetu gminy, określoną w
uchwale Rady Gminy Mielnik z dnia 29 września 2010r.

Pan Wójt  Gminy poinformował,  że  budżet  gminy na  2015r.  został  przygotowany przez
poprzedniego Wójta i przedstawił autopoprawki do budżetu, o których mówił na posiedzeniu
komisji rady.
Stwierdził,  że  najważniejszą  rzeczą  jest  zachowanie  założonego  deficytu  budżetu.
Wprowadzane zmiany są drobne, wręcz kosmetyczne i nie zmieniają jego sensu. Czekają nas
duże wydatki na sieć szerokopasmową (koszt od 300 do 800 tys.zł.),  być może będziemy
musieli wydać własne pieniądze (5 mln.zł.) na kanalizację w Mielniku, bo nie wiadomo jak
zakończy się  ta sprawa.
Odniósł się do sprawy budowy”Chaty Edukacji Przyrodniczej” w Maćkowiczach i budowy
przedszkola. Wskazał na duże rozdawnictwo pieniędzy w GOKSiR i duże wydatki w szkole
(budowa  altany  i  kupno  autobusu).  Skrytykował  prace  remontowe  przeprowadzone  w
Urzędzie  Gminy  (pokój  zastępcy  wójta  i  utworzenie  jednego,  dużego  pomieszczenia  dla
urzędników,  co  dezorganizuje  ich  pracę  i  nie  zapewnia  poufności  załatwianych  przez
mieszkańców spraw).
Zwrócił się do radnych o przyjęcie budżetu w przedstawionym kształcie. Poinformował, że na
sesji marcowej br. będą wprowadzane zmiany do budżetu, ponieważ pojawią się dodatkowe
środki.
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Przewodniczący Komisji  ds.Organizacyjnych, Społecznych i  Obywatelskich Pan Piotr
Szpakowski odczytał  wspólną  opinię  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Komisji
ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich w sprawie budżetu gminy na rok 2015.

(w zał. na str............prot.)

Przewodniczący  Komisji  Finansowo-Budżetowej  Pan  Kamil  Zalewski odczytał  opinię
Komisji w sprawie w sprawie budżetu gminy na rok 2015.

(w zał. na str............prot.)

W związku ze  zmianą  rozporządzenia  w sprawie  klasyfikacji  budżetowej  Pani  Skarbnik
wniosła formalną autopoprawkę do projektu budżetu, polegającą na zmianie klasyfikacji w
załączniku  dochodów  w  poz.  dotyczącej  gospodarowania  odpadami  komunalnymi.  W
załączniku  wydatków  zmienia  się  klasyfikacja  budżetowa  dotycząca  opłat  za  internet,
telefonię stacjonarną i komórkową. Będą również zmiany w sposobie rozliczania subwencji
oświatowej – dotyczyć to będzie części subwencji przeznaczonej na rzecz dzieci uczących się
indywidualnym tokiem nauczania. Tę zmianę mamy przeprowadzić do końca marca br.
Pani Skarbnik przedstawiła uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia
3 grudnia 2014r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie budżetu gminy Mielnik na 2015r.
oraz o możliwości sfinansowania przedstawionego deficytu.

(w zał. na str............prot.)
Pani  Skarbnik  zwróciła  radnym  uwagę  na  następująca  rzecz  –  w  2015r.  zapłacimy
„janosikowe”w kwocie 2 mln.490 tys.411 zł.  a żeby zrównoważyć budżet zabrakło nam 2
mln.550 tys.zł. Gdyby nie ”janosikowe”, które bardzo nam obciąża budżet (stanowi 14,8 %
wydatków bieżących),  nie  musielibyśmy zaciągać  kredytu.  Co miesiąc,  bez  jednego dnia
zwłoki, trzeba odprowadzać do budżetu państwa 208 tys.zł.

Pan Kazimierz Tobota
Zgłosił wniosek aby ze środków przeznaczonych na promocję w kwocie 100 tys.zł.  zdjąć
kwotę 20 tys.zł i przekazać dla GOKSiR na organizację w sezonie letnim jednej – dwóch
imprez plenerowych Byłaby to lepsza promocja gminy niż kupowanie i rozdawanie gadżetów
w postaci breloczków, kubków itp.

Pan Wójt Gminy
Pan Wójt poinformował, że jest za tym aby zmniejszyć środki na promocję, ale nie teraz, lecz
na następnej sesji. Takie środki można byłoby przeznaczyć na jakiś remont czy inwestycję.
Jest przeciwny dokładaniu do GOKSiR, Pani Dyrektor powinna sama poszukać pieniędzy z
zewnątrz.  -  są  fundusze  unijne,  można  ubiegać  się  o  środki  z  Ministerstwa  Kultury  i
Dziedzictwa Narodowego. W poprzednich kadencjach, kiedy był wójtem gminy, skutecznie
pozyskiwano  takie  środki.  Skrytykował  organizację  Zlotu  Słowian  i  Wikingów,  gdzie
planowano  na  ten  cel  różne  kwoty  (25  tys,zł,  10  tys.zł.),  zaś  w  Drohiczynie  ci  sami
wikingowie występują za samo udostępnienie im miejsca do pokazów. Impreza ta nie cieszyła
się w Mielniku zbyt dużą popularnością. Nie może być tak, że taka sama impreza w Mielniku
kosztuje 10-25 tys.zł.  zaś w Drohiczynie nic nie kosztuje.  Pan Wójt przypomniał,  że jeśli
zostanie nam cofnięte dofinansowanie, będziemy potrzebowali środków na pokrycie kosztów
kanalizacji  w  Mielniku.  W  tej  sprawie  wystąpiliśmy  już  do  Wojewódzkiego  Funduszu
Ochrony  Środowiska  z  zapytaniem  o  możliwość  uzyskania  kredytu  na  ten  cel.  Musimy
zabezpieczyć się na taką ewentualność, dlatego nie należy rozdrabniać środków lecz zbierać
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je do kupy. W marcu musimy również zwiększyć środki na sieć szerokopasmową.

Pan Kazimierz Tobota stwierdził,  że  myślał  o innym typie imprezy niż  wikingowie czy
bałtowie.  Chodzi  mu  o  imprezę,  która  promowałaby  gminę  w  trakcie  sezonu  letniego  i
przyciągnęła turystów. Podtrzymał swój wniosek i poprosił o jego przegłosowanie.

Pan Wójt stwierdził, że GOKSiR za posiadane pieniądze może zrobić dużo różnych imprez.
Zwrócił  się  do  Pani  Dyrektor  GOKSiR  z  zapytaniem  w  jaki  sposób  w  roku  ubiegłym
wyłaniała firmy ochroniarskie.

Pani  Urszula  Tomasik  –  Dyrektor  GOKSiR odpowiedziała,  że  na  stronie  internetowej
podawana jest  informacja,  że szukamy firmy ochroniarskiej  do imprez masowych i  firmy
zgłaszają swoje propozycje i wybierana jest najkorzystniejsza oferta Na pytanie Pana Wójta
jaka propozycja jest najkorzystniejsza Pani Tomasik odpowiedziała, że ta, która daje najlepszą
ofertę finansową i spełnia wszystkie wymagania, jakie są zalecane przy organizacji imprezy
masowej.
Na pytanie  Pana Wójta  czy na pewno w roku ubiegłym było  tak  robione,  Pani  Tomasik
odpowiedziała twierdząco.

Po  sesji,  w  dniu  2  lutego  2015r.  do  Wójta  Gminy  Mielnik  wpłynęło  sprostowanie  Pani
Dyrektor  GOKSiR  dotyczące  jej  wypowiedzi  w  na  sesji  w  sprawie  wyboru   firmy
ochroniarskiej  na  potrzeby  imprezy  masowej.  Pan  Dyrektor  wyjaśnia  ”......byłam
przekonana,  że  wybór  firmy  odbywa  się  przez  ogłoszenie  w  internecie,  ale  tak  nie
było.......”

(w zał. na str............prot.)

Pan Wójt przedstawił zamierzenia Pani Dyrektor w kwestii organizacji imprez masowych.
Stwierdził, że jest ich dużo i nie ma potrzeby organizowania kolejnych. Poinformował, że do
GOKSiR zakupiono konsolę za 11 tys.zł., której nikt z pracowników nie umie obsługiwać.

Pani Barbara Dekarz poinformowała, że w gminie brak jest jakichkolwiek pamiątek typu
kubki, magnesy, widokówki, które można byłoby sprzedać turystom. Zaproponowała, aby na
ten cel przeznaczyć wnioskowaną przez Pana Kazimierza Tobotę kwotę 20 tys.zł.

Pan Przewodniczący  Rady poddał  pod  głosowanie  wniosek Pana  Kazimierza  Toboty  w
sprawie zmniejszenie środków na promocję o kwotę 20 tys.zł i przeznaczenie ich działalność
GOKSiR.

1 głosem za, przy 11 głosach przeciw i 3 głosach wstrzymujących się, wniosek Pana
Kazimierza Toboty został odrzucony.

Pan  Kamil  Zalewski w  imieniu  radnych  złożył  do  Wójta  Gminy  wniosek  wraz  z
uzasadnieniem w sprawie podjęcia prac nad projektem uchwały w sprawie określenia nowych
zasad przyznawania diet radnym i sołtysom oraz obniżenia ich dotychczasowej wysokości.

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że należy zmienić uchwałę dotyczącą diet radnych i
sołtysów,  pod uwagę należy wziąć  sprawę naszego zadłużenia.  Radni  powinni  dać  dobry
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przykład dla innych jednostek organizacyjnych gminy. Nie może być tak, że oszczędza tylko
GOKSiR, szkoła czy Urząd Gminy,  Rada Gminy Mielnik powinna także oszczędzać.  Pan
Przewodniczący  zauważył,  że  radni  zostali  wybrani  również  dlatego,  że  społeczeństwo
oczekiwało  pozytywnych  zmian.  Nawet  po  wprowadzeniu  proponowanych  we  wniosku
obniżek, diety radnych z Mielnika nadal pozostaną najwyższe w powiecie. Zaoszczędzone
pieniądze powinny zostać przeznaczone na konkretne zadania. np. nowe tablice informacyjne,
na  Górę  Zamkową itp.,  nie  mogą  rozpłynąć  się  w  całym budżecie  gminy.  W skali  całej
kadencji będzie to kwota ok.250 tys.zł.

Pan  Wójt stwierdził,  że  weźmie  pod  uwagę  wszelkie  sugestie  radnych  dotyczące
rozdysponowania zaoszczędzonej kwoty. Zaproponował, aby radni wybrali się w II kwartale
br. na wycieczkę po gminie i wówczas będzie im łatwiej określić cele, na które zechcą wydać
te pieniądze.

Radni  jednogłośnie,  przy obecności  15 radnych,  przegłosowali  wniosek w sprawie
podjęcia prac nad opracowaniem uchwały w sprawie obniżenia diet radnych i sołtysów.

Pan Mateusz  Bukrewicz wyraził  zadowolenie  z  faktu  przeznaczenia  środków z  budżetu
gminy na budowę oczyszczalni przydomowych. Stwierdził,   że jest  to dobra i  rozwojowa
rzecz w miejscowościach, które nie będą podłączone do kanalizacji.

Rada Gminy 14 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się,  podjęła uchwałę  nr
IV/13/15 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mielnik na rok 2015.

((w zał. na str............prot.)

Do punktu 7.

Komisje  Rady  Gminy  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2015-2025. 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych podjęła uchwałę nr IV/14/15 w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2015-2025. 

((w zał. na str............prot.)

Do punktu 8.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej
opłaty adiacenckiej.

((w zał. na str............prot.)

Pan Wójt zwrócił się do Rady o przyjecie tej uchwały

Komisje  Rady  Gminy  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  19  stycznia  br.  negatywnie
zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, zagłosowała przeciw podjęciu
uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej.
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Do punktu 9.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia “Programu budowy i
finansowania przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Mielnik na lata 2015-
2020”.

Komisje  Rady  Gminy  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  19  stycznia  br.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr IV/15/15 w
sprawie przyjęcia “Programu budowy i finansowania przydomowych oczyszczalni ścieków na
terenie Gminy Mielnik na lata 2015-2020”.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 10.

Pan  Wójt  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
bezprzetargowe oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowych na okres powyżej trzech lat.

Szczegółowych informacji na ten temat udzieliła Pani Urszula Gniadek – pracownik Urzędu
Gminy Mielnik.

Komisje  Rady  Gminy  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  19  stycznia  br.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr IV/16/15 w
sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowych
na okres powyżej trzech lat.

(w zał. na str..............prot.)
Do punktu 11.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany reprezentacji Gminy
Mielnik w Stowarzyszeniu “Lokalna Grupa Działania – Tygiel Doliny Bugu”.

Komisje  Rady  Gminy  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  19  stycznia  br.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr IV/17/15 w
sprawie zmiany reprezentacji Gminy Mielnik w Stowarzyszeniu “Lokalna Grupa Działania –
Tygiel Doliny Bugu”.

(w zał. na str..............prot.

Do punktu 12.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  odwołania  reprezentanta
Gminy Mielnik w Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej.
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Komisje  Rady  Gminy  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  19  stycznia  br.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr IV/17/15 w
sprawie odwołania reprezentanta Gminy Mielnik w Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu
Puszczy Białowieskiej.

(w zał. na str..............prot.

Do punktu 13.

Pan Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy
Mielnik na 2015r.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr IV/18/15 w
sprawie planu pracy Rady Gminy Mielnik na 2015r.

(w zał. na str..............prot.

Do punktu 14.

Pan Lucjan Kożuchowski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RG Mielnik przedstawił
plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2015r.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  zatwierdziła  plan  pracy
Komisji Rewizyjnej na 2015r.

Brzmi on następująco:
I półrocze

1. Kontrola  rozliczenia  dotacji  przyznanych  z  budżetu  gminy  organizacjom
pozarządowym, nie zaliczonym do sektora finansów publicznych – Mielnicki Klub
Sportowy.

2. Ocena funkcjonowania obiektów sportowych.
3. Rozpatrzenie  sprawozdania  z  realizacji  budżetu  gminy  za  2014r.  i  przedstawienie

wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.
4. Zapoznanie  się  ze  stanem dróg  oraz  utrzymanie  dróg  gminnych,  powiatowych   i

wojewódzkich.
5. Kontrola umorzeń i odroczeń podatków za 2014 rok.

6. Analiza  wyników  kontroli  podatkowych  przeprowadzonych  u  podatnika  –osoby  

fizycznej prowadzącej działalność gospodarczą.
7. Sprawy różne.

II półrocze

1. Kontrola realizacji i rozliczenia wybranych zadań inwestycyjnych ( kanalizacja ).
2. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2015 roku.
3. Ocena stanu rekwizytów z „ TRYLOGII „ Sienkiewicza.
4. Kontrola  i  rozpoznanie  wniesionych  w  roku  2014  przez  mieszkańców  skarg  i
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wniosków oraz przedstawienie Radzie Gminy wyników kontroli.
5. Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok.
6. Sprawy różne.

Do punktu 15.

Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy przedstawili Radzie plany pracy Komisji na
2015r.

Plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego

I kwartał
1. Analiza działań organizacyjnych związanych z realizacją inwestycji – Chata Edukacji

Przyrodniczej w Maćkowiczach.
2. Ocena  dotychczasowego  funkcjonowania  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  oraz

prognozy na przyszłość.
3. Analiza  dotychczasowych  działań  i  zamierzeń  w  sprawie  budowy  przedszkola  w

Mielniku.
4. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
5. Sprawy różne.

II kwartał
1. Opiniowanie wykonania budżetu na 2015 rok.
2. Informacja na temat podjętych działań związanych z usuwaniem azbestu na terenie

gminy.
3. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
4. Sprawy różne.

III kwartał
1. Opiniowanie realizacji budżetu gminy za I półrocze 2015 roku.
2. Bieżąca ocena realizowanych inwestycji z budżetu gminy.
3. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
4. Sprawy różne.

IV kwartał
1. Rozpatrzenie wniosków inwestycyjnych i remontowych zgłoszonych do realizacji na

2016 rok.
2. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2016 rok.
3. Przygotowanie planu pracy komisji na 2016 rok.
4. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
5. Sprawy różne.

Plan pracy Komisji ds. Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich

1. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy-cały rok
2. Sprawy różne cały rok

I kwartał 
1. Opiniowanie planów pracy samorządowych instytucji kultury na 2015 r.
2. Sprawozdanie z realizacji zadań samorządowych instytucji kultury za 2014r.
3. Sprawy bieżące.
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II kwartał
1. Opiniowanie  założeń  organizacyjnych  placówek  oświatowych  na  rok  szkolny

2015/2016.
2. Informacja Wójta na temat zapewnienia bezpieczeństwa na okres letni, przygotowanie

gminy do sezonu turystycznego.
3. Informacja o stanie i działalności jednostek OSP na terenie Gminy.

III kwartał
1. Sprawozdanie z realizacji  zadań oświatowych za rok szkolny 2014/2015, w tym o

wynikach sprawdzianów i egzaminów.
2. Ocena przebiegu organizowanych imprez”  Dni Mielnika”,  „Muzyczne Dialogi  nad

Bugiem”.
3. Sprawy bieżące.

IV kwartał 
1. Informacja o stanie i ochronie środowiska na terenie gminy Mielnik.
2. Opracowanie planu pracy Komisji na 2016r.
3. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy Mielnik.
4. Sprawy bieżące.

Tematyka posiedzeń będzie poszerzona o tematy wymagające pilnego rozpatrzenia.

Plan Pracy Komisji Finansowo-Budżetowej 

Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy oraz sprawy różne – cały rok.
I kwartał

1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy oraz autopoprawek do budżetu gminy na rok
2015r.

2. Analiza wykorzystania funduszy sołeckich w 2014r.
3. Ocena  funkcjonowania  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej,  wykorzystanie  dotacji  z

budżetu gminy.
II kwartał

1. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2014.
2. Informacje Wójta Gminy - kredyty, pożyczki, zadłużenie.
3. Rozpatrzenie informacji  z realizacji  zadań i  wykonania budżetów poprzez Gminny

Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Gminną Bibliotekę Publiczną za 2014r.
4. Ocena przygotowania GOKSiR do sezonu 2015r. i analiza kosztów za 2014r.

III kwartał
1. Analiza realizacji budżetu gminy za I półrocze 2015r.
2. Ocena funkcjonowania Zespołu Szkół – analiza kosztów.
3. Analiza budżetu straży pożarnych.

IV kwartał
1. Opiniowanie stawek podatkowych na 2016 rok.
2. Opiniowanie projektu budżetu gminy na rok 2016.
3. Analiza wykonania wybranych inwestycji gminnych.
4. Opracowanie planu pracy komisji na 2016 rok.
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Do punktu 16.

Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania udzielił Pan Wójt Gminy.

Odpowiedź na interpelację nr 1/15 Pana Piotra Szpakowskiego
1. Pracownicy  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  w  Mielniku  rozpoczęli  prace

porządkowe  na  terenie  gminy,  między  innymi  czyszczenie  działki  przy  szkole  w
Tokarach, niebawem rozpoczną się prace przy czyszczeniu Werhurny. Schody na Górę
w Prowałach zostaną naprawione, planujemy również prace przy Gorze Zamkowej w
Mielniku.

2. Pani  Prezes  GS wystąpiła  do  gminy w sprawie  kupna  budynku  przy  świetlicy  w
Moszczonie Królewskiej  za sumę ponad 21 tys.,  co jest  równowartością zaległości
podatkowej GS wobec gminy. Wg. oceny Pana Wójta budynek ten nie jest wart nawet
5 tys.zł.  Jeśli  chodzi  o teren,  to  działka jest  własnością  Gminy Mielnik i  Gminna
Spółdzielnia  ma ją  w wieczystym użytkowaniu.  W przypadku sprzedaży budynku,
nowy  nabywca  będzie  musiał  wystąpić  o  przeniesienie  użytkowania.  Radni  będą
musieli zastanowić się nad dalszym postępowaniem w tej sprawie. Podobną sytuację z
działką do uporządkowania mamy w Mętnej.

Odpowiedź na interpelację nr 2/15 Pani Olgi Pogrebniak
Wystąpimy do Dyrektora Zarządu Powiatowego Dróg w sprawie naprawy drogi.

Pani Olga Pogrebniak zgłosiła sprawę porycia przez dziki. poboczy drogi do Grabarki 

Pan Wójt poinformował, że skoro jest to nasza droga, to wystąpimy do koła łowieckiego w
sprawie odstrzału dzików.

Odpowiedź na interpelację nr 3/15 Pana Sławomira Leoniuka
1. Droga  Adamowo-Mętna  jest  w  złym  stanie,  podobnie  jak  wiele  innych  dróg

powiatowych. Najlepszym rozwiązaniem byłaby „schetynówka” Mielnik-Adamowo,
gdzie koszty rozłożyłby się równo pomiędzy gminę i powiat. Wyraził nadzieję, że o
budowę tej  drogi w ramach „schetynówek” Pani radna powiatu będzie zabiegała u
Pana  Starosty  i  w  Radzie  Powiatu.  Dobrze  byłoby  zrobić  przynajmniej  jedną
„schetynówkę”powiatową, jest to skomplikowane ale nie niemożliwe.

2. Rozpatrujemy możliwość zmiany ogrzewania gazowego (jest projekt) na klimatyzację,
która służyłaby latem do chłodzenia a zimą do grzania.

Odpowiedź na zapytanie Pana Pawła Pury
W sprawie  dalszej  budowy Chaty  Edukacji  Przyrodniczej  należy  przeanalizować  sprawę
zmiany budulca tj. zastąpienie bali drewnianych innym materiałem. Fundamenty, ogrodzenie i
altanka  kosztowały  budżet  gminy  ponad  400  tys.zł.  Oznacza  to,  że  dalsza  budowa
kosztowałaby jeszcze 1 mln.400 zł. II etap prac zostanie wznowiony w przypadku pojawienia
się  pozabudżetowych  możliwości  finansowania  tej  inwestycji,  ze  wsparciem  środków
budżetowych,  lub  kiedy  gminę  będzie  stać  sfinansować  to  w  całości.  Projekt  jako  taki
pozostaje (w kwestii bryły i kubatury) bez zmian, rozważana jest kwestia zmiany materiału
budowlanego.
Drewno użyte do budowy ogrodzenia zostało dwukrotnie zabezpieczone, daszki na słupkach
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pociemniały, bo tak zachowuje się gont osikowy. Pan Wójt poinformował, że przed II turą
wyborów były widziane banery na Ośrodku Dziejów Ziemi Mielnickiej i baner przy Chacie
Edukacji Przyrodniczej. Jadąc na ślubowanie w dniu 5 grudnia 2014r. Pan Wójt zauważył
brak tych banerów. Podjęliśmy działania  w sprawie odzyskania baneru w Maćkowiczach.
Zaapelował do mieszkańców gminy o zwrot baneru. Jeśli baner się nie odnajdzie, będziemy
musieli zwrócić się z tym do policji. W kwestii braku baneru na ODZM, będzie o to pytał
gospodarza obiektu.

Pani Barbara Dekarz – radna i pracownik ODZM wyjaśniła, że banery na ODZM związane
są z aktualną wystawą. Jeśli kończy się jakaś wystawa, zdejmowany jest również baner. Tak
zapewne było w tym przypadku. Zaprosiła wszystkich do odwiedzenia ODZM.

Odpowiedź na zapytanie Pana Mateusza Bukrewicza
1. W  październiku  ogłoszono  przetarg  na  „Słoneczne  Dachy  Mielnika”.  Były  2

odwołania, zgłoszone zarzuty zostały skutecznie odrzucone.
Pan  Dariusz  Romaniuk udzielił  w  tej  sprawie  szczegółowych  wyjaśnień.  W
przyszłym tygodniu zostanie podpisana umowa z wykonawcą i będziemy wysyłali do
mieszkańców wezwania do zapłaty. Prace projektowe i instalacyjne zostaną podjęte
dopiero  po  dokonaniu  wpłaty.  Mamy do  wykonania  355  instalacji,  z  czego  jedna
dotyczy Urzędu Gminy. Z 354 instalacji do wykonania u osób prywatnych mamy 3
różne  zestawy  –  2  kolektory,  3  kolektory  i  4  kolektory.  Wcześniej  instytucja
zarządzająca  wyraziła  zgodę  na  zamiany  zestawów  wśród  mieszkańców.  Niektóre
osoby rezygnują,  jeśli  są  jeszcze  chętni,  mogą  składać  wnioski.  Przedstawił  ceny
poszczególnych zestawów. 

2. Koszt budowy kładki pieszo-rowerowej wynosi około 20 mln.zł.
3. W  kwestii  przesunięcia  terminu  kanalizacji  jest  wola  polityczna  Zarządu

Województwa.  Nie  mamy  pewności  co  do  tego,  że  termin  zostanie  przesunięty.
Zagrożenie wykonania kanalizacji ciągle istnieje.

Odpowiedź na zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Pan Wójt stwierdził, że sprawa oświetlenia w Homotach jest mu znana i wyraził nadzieję, że
w tej kadencji zostanie załatwiona. 

Pan  Dariusz  Romaniuk poinformował,  że  do  tej  pory  nie  było  zlecane  wykonanie
dokumentacji na oświetlenie w Homotach.

Odpowiedź na zapytanie Pani Barbary Dekarz
1. Teraz nic w tej sprawie nie możemy zrobić, bo nie jet to odpowiednia pora. Pan Wójt

zastanawia się nad możliwością wydobywania żwiru przez gminę, co usprawniłoby
naprawianie  dróg  gminnych.  Wiosną,  na  drogach  gminnych,  będą  pracowały
równiarki.  Pan Wójt  poprosił  aby sprawę równania i  naprawiania dróg Pani  radna
poruszyła na zebraniu sołeckim w Wilanowie.

2. Mieszkańcy  Wilanowa  powinni  zastanowić  się  nad  sprawą  przystanku  –  czy
pozostanie  dotychczasowy,  czy  też  postawiony  zostanie  nowy.  Wieś  dysponuje
funduszem sołeckim, który może przeznaczyć na postawienie nowego przystanku. Na
pytanie Pani radnej o możliwość utworzenia trzeciego przystanku  autobusowego w
Wilanowie  Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  jeśli  istnieje  pomiędzy  przystankami  odległość
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powyżej  1  km.,  to  nie  powinno  być  problemu.  Temat  ten  zostanie  zbadany  i
przeanalizowany przez pracowników UG.

Odpowiedź na zapytanie Pana Krzysztofa Nikitorowicza
1. Odpowiedź w spr. słonecznych dachów znajduje się w odpowiedzi udzielonej Panu

Mateuszowi Bukrewiczowi.
2. W momencie składania wniosku na ulicę Białą brak było pozwolenia na budowę, stąd

wniosek został odrzucony. Obecnie posiadamy już pozwolenie na budowę tej ulicy.
3. Sprawa Kroniki Gminnej – wystosowaliśmy pismo w sprawie przedłużenia terminu

projektu „Kronika Gminy Mielnik” ponieważ materiały do kroniki nie są w posiadaniu
Urzędu Gminy ani  obecnego  Wójta.  Znajdują  się  u  Pana Wójta  Toboty.  Do Pana
Toboty wystosowano w tej sprawie dwa pisma, Pana Tobota twierdzi, że to są jego
własne materiały, mimo że zakupiono je ze środków publicznych i pracownicy UG
dokonywali przepisywania tekstów. Po monitach Pan Tobota przekazał niewielką ilość
materiałów. Po raz kolejny zwróciliśmy się o zwrot materiałów, wyznaczając termin
ich zwrotu do 3 lutego br. Jeśli  w tym terminie materiały do kroniki zostaną nam
zwrócone, to spróbujemy wydać ją. Zwróciliśmy się do Marszałka Województwa o
przedłużenie terminu wydania kroniki. Pan Wójt przytoczył list, jaki wpłynął na jego
ręce do Urzędu Gminy. Nadawcą listu jest Pan Mieczysława Czarnecki zam. w Białej
Podlaskiej  a list  jest  prośbą o zwrot materiałów do książki „Nostalgia za Bugiem-
kochany Niemirów”. Były Wójt Pan Adam Tobota zaproponował wydanie tej książki
na koszt Gminy Mielnik, wziął gotowe materiały, będące już po gruntowej korekcie
przez  polonistę  i  historyka,  oraz  zdjęcia  do  książki.  Gmina  nie  jest  w posiadaniu
materiałów do książki, nie możemy również jej wydać. Pan Wójt wyraził przekonanie,
że  Pan Adam Tobota  zwróci  materiały do  kroniki  oraz  materiały do  książki  Pana
Czarneckiego. 

Odpowiedź na zapytanie Pana Kamila Zalewskiego
Samochód OSP Tokary garażuje w Zakładzie Gospodarki Komunalnej w Mielniku. Będziemy
rozważać budowę garażu OSP w Tokarach.

Odpowiedź na zapytanie Pana Andrzeja Wierzby
Wszyscy odczuwamy problem związany z kredą na ulicy Białej. Pan Wójt jest umówiony na
spotkanie z kierownikiem zakładów kredowych, w trakcie którego omawiana będzie kwestia
budowy basenów przy wyjazdach  z  kopalni  i  zakładów oraz  oczyszczania  ulicy Białej  z
kredy.

Odpowiedź na zapytanie Pana Henryka Symonowicza
Na  dzisiejszej  sesji  uchwaliliśmy  przeznaczenie  20  tys.zł.  na  audyt,  między  innymi  ze
środków  tych  będzie  audyt  w  GOKSiR.  Pan  Wójt  ma  wątpliwości  co  do  niektórych
wydatków, w sprawie tej w przyszłym tygodniu będzie rozmawiał z Panią Dyrektor.

Do punktu 17.

Pan W           K                  - mieszkaniec Osłowa zgłosił problem z odbiorem na terenie
gminy sygnału telewizji Białystok. Telewizję tę można odbierać tylko w Mielniku.
Pan K                 zapytał również czy w tym roku zostanie zrobiona droga mleczna.
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Pan  Wójt odpowiedział,  że  w  sprawie  drogi  mlecznej  będziemy  rozmawiać  na  sesji
marcowej.

Pan  Krzysztof  Nikitorowicz  –  Przewodniczący  RG potwierdził,  że  sygnał  telewizji  jest
bardzo  słaby i  faktycznie  pokrywa tylko  Mielnik  i  bliską  okolicę.  Mogą  to  być  również
kwestie techniczne, związane z brakiem właściwej anteny.
Poinformował,  że  wspólnie  z  Panem  Wójtem  wystosuje  pismo  do  Urzędu  Komunikacji
Elektronicznej  w Białymstoku  z  prośbą  o  dokonanie  pomiaru  mocy sygnału  oraz  jakości
odbioru programów telewizyjnych.
Należy  rozważyć  możliwość  zwiększenia  mocy  obecnego  nadajnika  lub  pozostawienie
dotychczasowego  nadajnika  i  umieszczenie  go  wyżej,  na  maszcie  radiowym  przy  starej
strażnicy.

Pan Henryk Symonowicz podniósł sprawę demontażu masztu przy byłym posterunku policji
w Mielniku. Brak jest już gwarancji na olinowanie masztu, maszt jest zbędny a jego upadek
może grozić uszkodzeniem budynku. Zapytał jakie są szanse powstania przejścia drogowego
w Koterce.

Pan Mikołaj Onopiuk – Komendant Placówki SG w Mielniku poinformował, że kwestia
powstania przejścia granicznego jest w gestii  MSZ, Wojewody i układów dwustronnych z
Białorusią. Władze lokalne nie mają wpływu na powstanie nowego przejścia. Od kwietnia
ruszy nowe przejście w Czeremsze.

Pan  Wójt  potwierdził,  że  sprawa  powstania  przejścia  granicznego  jest  domeną  Ministra
Spraw Zagranicznych i Wojewody.

Pan Franciszek Butkiewicz poprosił o zrównanie terenu w Niemirowie, przy cmentarzu, u
zbiegu dwóch ulic – Cmentarnej i Brzeskiej.

Pan  Wójt stwierdził,  że  o  sprawie  tej  będzie  rozmawiać  z  mieszkańcami  na  zebraniu
wiejskim w Niemirowie.  Wcześniej  spotka się na miejscu z Panem radnym i Dyrektorem
ZGK.

Pani  Urszula  Tomasik –  Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  w
Mielniku
Pani  Dyrektor  przypomniała,  że  funkcję  Dyrektora  GOKSiR  pełni  od  II  półrocza  2013r.
Odnosząc się do imprezy Zlot Wojów, Słowian i Wikingów stwierdziła, że była przeciwna ich
przyjazdowi do Mielnika, ponieważ miała z nimi do czynienie w Drohiczynie. Był to jednak z
góry narzucony projekt, w związku z czym musieliśmy w budżecie zabezpieczyć środki na
ten cel. Zdaniem Pani Dyrektor impreza  ta jest promocyjna, w roku ubiegłym na Zlocie było
ponad 7 tys.ludzi, 10 % ze sprzedaży biletów wpłynęło do naszego budżetu. Wszystkie duże
imprezy organizowane przez GOKSiR promują Gminę, mają na celu nie tylko zaspokojenie
potrzeb mieszkańców ale głównie ściągnięcie do Mielnika ludzi z zewnątrz. Główną imprezą
promocyjną są „Muzyczne Dialogi nad Bugiem”, jest to impreza masowa i odbywa się na
stadionie. GOKSiR złożył do Ministerstwa Kultury wnioski o środki na 3 projekty, na kwotę
100  tys.zł.  Stwierdziła,  że  pracownicy GOKSiR planując  i  organizując  różne  imprezy są
wyrazicielami  oczekiwań  miejscowego  społeczeństwa.  Jeśli  radni,  mieszkańcy  widzą
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potrzebę organizowani innych imprez, powinni informować o tym pracowników GOKSiR.
Zakup  sprzętu  muzycznego  –  mixera  miał  na  celu  wykorzystanie  go  przy  organizacji
mniejszych imprez, np. Biesiady Mielnickiej oraz różnych drobnych imprez w świetlicach
wiejskich,  bo  wcześniej  taki  sprzęt  był  wypożyczany.  Zdaniem  Pani  Dyrektor  jest  to
pożyteczny  zakup  Sprzęty  i  urządzenia  muzyczne  zakupione  do  świetlic  często  są
uszkodzone, bo nikt nie uczył prowadzących świetlice obsługi tych urządzeń. Mikser obecnie
obsługiwany jest przez męża Pani Dyrektor, który również uczy obsługi Pana Arka Panasiuka.

Pan Wójt Gminy poinformował, że będzie odwiedzał instytucje kultury, oświaty, rozmawiał.
Z Panią Dyrektor GOKSiR spotka się w przyszłym tygodniu ponieważ ma już wypracowane
pewne rozwiązania co do funkcjonowania GOKSiR.
Jeśli chodzi o organizowanie imprez masowych w Topolnie, to zdaniem Pana Wójta nie ma
przeciwwskazań do organizowania tam takich imprez. Zdaniem Pana Wójta ostatnie imprezy
„Muzyczne Dialogi nad Bugiem” odbiegają od idei dialogu, było to udawanie dialogu i w
znaczący sposób wpłynęło na podrożenie imprezy.

Pan Kazmierz Zalewski - sołtys Sołectwa Tokary zgłosił następujący sprawy:

1. Naprawa drogi z Tokar do Wilanowa - jest dużo dziur na drodze.
2. Czy  złożone  zostały  dokumenty  do  konserwatora  zabytków  w  sprawie  remontu

kuchni w budynku byłej szkoły?
3. Trzeba  ratować  nową  drogę  w  Tokarach,  koło  Pawluczuka  (chodzi  o  osuszenie  i

odprowadzenie wody).

Pan Kamil Zalewski poinformował, że przed samymi wyborami rozmawiał z Panem Wójtem
Tobotą który powiedział, że na drodze tej zostanie położona druga warstwa asfaltu.

Pan Wójt  poinformował, że droga ta została odebrana przed przez przedstawicieli gminy i
województwa (droga robiona była z funduszy rekultywacji wsi) więc nie będą prowadzone na
niej dalsze prace.

Pan Wiesław Piotrowski –  sołtys  Sołectwa Adamowo-Mętna  zgłosił  potrzebę  dokonania
naprawy  drogi  dojazdowej  do  łąk  za  Sutnem,  w  stronę  Niemirowa  oraz  naprawę  drogi
(dożwirowanie) z Sutna do Mętnej.

Pan Wójt zapewnił,  że sprawdzi wszystkie drogi gminne.  W miarę posiadanych środków
będziemy remontowali  te  drogi.  Zaapelował  do sołtysów o  zgłaszanie  dróg gminnych do
odkrzaczania. Zakład Gospodarki Komunalnej będzie sukcesywnie wykonywał te prace. 

Pani Urszula Tomasik – Dyrektor GOKSiR zaprosiła wszystkich na spotkanie kolędowe w
GOKSiR. w dniu 31 stycznia br. o godz.1500.

Pan  Przewodniczący  Rady  poinformował  o  możliwości  zorganizowaniu  szkolenia  dla
radnych  w  dniu  5  lutego  br.  w  godz.10-15  w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Gminy.
Organizatorem  szkolenia  jest  Fundacja  Rozwoju  Demokracji  Lokalnej  w  Białymstoku,
szkolenie będzie prowadził Pan Rafał Budzisz – doktor nauk prawnych na Wydziale Prawa i
Administracji Uniwersytetu Łódzkiego.
Radni wyrazili zgodę na zorganizowanie szkolenia w podanym terminie.
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Pan  Przewodniczący przypomniał  radnym o złożeniu  oświadczeń  majątkowych  do  końca
kwietnia  br.  oraz  przedstawił  zasady  dotyczące  zwolnień  radnych  z  pracy  w  celu
umożliwienia im wzięcia udziału w pracach rady.

Do punktu 18.

Wobec wyczerpania porządku obrad IV sesji Rady Gminy Pan Przewodniczący Rady
podziękowała radnym i gościom za udział w sesji i zamknęła jej obrady.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska

  Przewodniczący Rady

             Krzysztof Nikitorowicz


